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Abstract (en)
1. A rotary kiln comprising a rotatable outer tube (2), which surrounds and is radially spaced from an inner tube (3) and carries drag buckets (11),
which protrude towards the inner tube (3) and serve to carry along the material (10) to be treated, also comprising a burner (7), which is disposed
at that end of the kiln which is opposite to the material feeder (5) and which opens into the inner tube (3), which is open towards the material feeder
(5), characterized in that the inner tube (3) is open at one end and is non-rotatable mounted and at its end wall (6) carries the burner (7).

Abstract (de)
Ein Drehrohrofen weist ein rotierendes Außenrohr (2) auf, das ein Innenrohr (3) mit radialem Abstand umschließt und gegen das Innenrohr (3)
vorragende Mitnehmerschaufeln (11) für das zu behandelnde Gut (10) trägt. An der der Gutaufgabe (5) gegenüberliegenden Ofenstirnseite ist
ein Brenner (7) angeordnet, der in das gegen die Gutaufgabe (5) hin offene Innenrohr (3) mündet. Um eine über den Umfang des Innenrohres (3)
ungleichmäßige, der ungleichmäßigen Verteilung des zu behandelnden Gutes (10) entsprechende Wärmeabgabe sicherzustellen, ist das einseitig
offene Innenrohr (3) undrehbar gelagert und trägt den Brenner (7) an seiner Stirnwand (6).
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